
Vragen ex artikel 41 RvO  (''vragenuurtje'') 

 

Onderwerp; Hondenspeelplaats Grobbendonck. 

 

Mondelinge vragen naar aanleiding van antwoorden d.d. 29-05-2019 op schriftelijke vragen gesteld 

door Arbeiderspartij Goirle-Riel en SP d.d. 02-05-2019. 

 

Op de vraag of de kosten niet te hoog worden als er speeltoestellen verplaatst moeten worden 

kregen we als antwoord dat dit te kostbaar is en niet voor de hand ligt. 

 

De locatie die de voorkeur heeft van de werkgroep, is afgewezen. 

 

Daarom wordt er gekeken naar een volgende plek waar genoemde speeltoestellen staan. 

Gezien het antwoord dat verplaatsen kostbaar is en daarom niet voor de hand ligt, betekent dit dan 

dat die plek sowieso afvalt? 

 

Op de vraag of het college positief staat tegenover een hondenspeelplaats zoals beoogd door de 

werkgroep geeft het college als antwoord dat ze graag medewerking verlenen. 

 

Kan het college aangeven op welke termijn er daadwerkelijk een plek gerealiseerd gaat worden? 

 

In de commissie ruimte hebben wij eind 2014 hierover vragen gesteld en kregen we de toezegging 

van toenmalig wethouder van der Put een voorstel uit te werken, dat op 11-05 2015  aan de raad is 

toegezonden. Inmiddels zijn we al weer 4 jaar verder. 

 

Arno de Laat 

Arbeiderspartij Goirle-Riel 


